
                          OBEC BOREK
               ZASTUPITELSTVO OBCE

zasedání zastupitelstva obce Borek dne 17.6.2024 v kanceláři na Borku

Přítomni: Pavel Jindřišek, Marek Vrabec, Roman Knajfl, Jan Balihar,
                Lucie Tomíčková

omluveni : - Vít Nosek, Petr Holeček
zapisovatel : Lucie Tomíčková
ověřovatel  : Jan Balihar, Marek Vrabec
Zastupitelstvo je usnášenischopné

 Program schůze :   1- a)Schvalování závěrečného účtu za r. 2023
                                    b) závěrka za rok 2023
                                    c) převedení výsledku hospodaření

                                2 – návrh rozpočtového opatření za č.1/2024

                                3 – zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za r.2023

                                4-   projednání žádosti o prodeji pozemku v Lukavečku

                                5-  Projednání žádostí o odkoupení pozemku v Želejově
                                
                                6  - projednání nabídky a možnosti vrtu v Bezníku

                                7 – debata o posílení autobusového spoje v dopoledních         
                                       hodinách aspoň 1 týdně  
                               
                                8 – projednání petice proti umístění lavičky a stolu v                    
                                       Bezníku
 
                                9 - Debata

1:a) Zastupitelstvo projednalo závěrečný účet obce za rok 2023. Projednání
závěrečného účtu se uzavírá vyjádřením bez výhrad
Pro : 5     proti : 0     zdržel: 0

    b) Zastupitelstvo projednalo účetní závěrku za rok 2023



Pro : 5     proti : 0     zdržel: 0

    c) Zastupitelstvo projednalo převést výsledek hospodaření za rok 2023 ve výši 
815434.64 Kč z účtu 431/300 na účet 432/300.
Pro : 5     proti : 0     zdržel: 0

2:-rozpočtové opatření č 1/2024
Pro : 5     proti : 0     zdržel: 0

3:-Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce Borek, IČ 00578223
za r. 2023.
Nebyly zjištěny chyby a nedostatky.
Pro : 5     proti : 0     zdržel: 0

4:- Zastupitelstvo znovu projednalo obnovenou žádost Doc. MUDr. R.Talába o 
odkoupení části pozemku v Lukavečku č.p. 384/1.
Pozemkem prochází obecní cesta. Po zvážení zastupitelstvo rozhodlo pozemek 
neprodávat. Zastupitelstvo umožní dále užívat pozemek jako doposud.
Pro : 4     proti : 0     zdržel : 1

5:- Zastupitelstvo projednalo žádost p. J. Noska o odkoupení části pozemku v obci 
Želejov č.p. 447/1.
Zastupitelstvo rozhodlo žádosti vyhovět. Náklady na zaměření a rozdělení pozemku 
uhradí spolu s 125 Kč. za m2 p. J. Nosek
Pro : 5     proti : 0     zdržel: 0.

6:- Zastupitelstvo projednalo možnosti vrtu studny v Bezníku.
Návrhu firmy – možnosti – způsob – ve fázi diskuze.
Pro : 5     proti : 0     zdržel: 0

7:- Zastupitelstvo debatovalo o možnostech posílení autobusového spojeni
2x v týdnu v dopoledních hodinách. Zjistí se možnosti u BUS LINE Hořice.

8:- Starosta seznámil zastupitelé o vyjádření na podanou petici proti umístění lavice a
stolu v Bezníku v blízkosti panny Marie.
Petici bylo vyhověno. Upravené místo, pro umístění lavice a stolu, bylo dáno zpět do 
původního stavu.

9:- V debatě zastupitelstvo debatovalo se zástupci veřejnosti o nedostatcích.
 


